MICE EVENTS 会展时事 117

2009 FTA Dinners Global Roundup

Bangkok, Kuala Lumpur, Beijing, Shanghai, New York 曼谷,吉隆坡,北京,上海,纽约

FTA Bangkok

Fred Tibbitts & Associates or "FTA", a global wine & spirits consulting agency based at Bangkok and New York has held three hospitality industry dinners to date this year at Kuala Lumpur, Beijing and Bangkok to recognize excellence, give scholarships in the names of those whom they recognize and provide charitable contributions to worthy organizations.

FTA is honoring two Asia Pacific hospitality industry leaders this year: Martin B. Jones, Vice President - Food & Beverage, Starwood Asia Pacific Hotels & Resorts with their FTA Hospitality Award for Excellence as an Operator-Asia Pacific and Professor Poon Chung-kwong, President Emeritus, The Hong Kong Polytechnic University with their FTA Hospitality Award for Excellence as a Humanitarian. The 2009 FTA dinners continue at Shanghai on 10 September; Hong Kong on 22 October and New York City on 10 November.

今年,蒂比斯联盟(设立于曼谷和纽约的全球葡萄酒顾问公司)在吉隆坡, 北京,曼谷举办了三场酒店业晚宴, 主要是表彰杰出人士和颁发奖金,还 为相关的优秀组织提供慈善捐助。

蒂比斯联盟设筵招待两位亚太地区酒店业的领军人物,马汀.琼斯---喜达屋亚太酒店度假村餐饮部副总裁,为表彰他作为亚太地区酒店业的杰出运营商,授予他"酒店业卓越大奖";同时授予香港理工大学荣休校长潘宗光教授"酒店业卓越大奖"以表彰他所做的慈善事业。2009年的蒂比斯联盟将于9月10日,10月22日及11月10日分别在上海,香港,纽约连续举办晚宴。





FTA Beijing





FTA KL



